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Voor je agenda                         

21 april examenstunt 6e jaars leerlingen 

24 april t/m 5 mei meivakantie 

11 mei start Centraal Eindexamen  

16 en 17 mei CKV-dag Leerjaar 4 

18 mei Hemelvaart 

19 mei roostervrij 

29 mei 2e Pinkersterdag 

31 mei t/m 2 juni Leerjaar 3 Ardennen 

2 juni Muziekavond Klas 5 

7 juni t/m 9 juni Leerjaar 2 Limburg 

14 juni uitslag Centraal Eindexamen (eerste 

tijdvak) 

Lente (door Elly Loman) 

Heerlijk, die eerste zonnige lentedagen en dan ook nog 

een fijne vakantie in het vooruitzicht! Op school gaat het 

allemaal best goed. We zijn hard bezig met het nieuwe 

vierjarige schoolplan 2023-2027. Alle leerlingen van het 

vijfde leerjaar zijn weer veilig thuis na heel mooie en 

bijzondere buitenlandse reizen. Ook hebben we de 

leerlingbesprekingen achter de rug. Dat is belangrijk, 

want daardoor weten we hoe iedereen ervoor staat en 

wat we nog kunnen doen dit laatste kwartaal. Verder 

heb ik enorm genoten van onze grote theaterproductie 

Chicago in het Zonnehuis. 

Ten slotte hebben we twee goede nieuwe schoolleiders 

gevonden: Joost Termeer en Maarten Houben, 

respectievelijk de nieuwe rector en de teamleider van 

leerjaar 3 en 4. Zij stellen zich in deze nieuwsbrief aan 

jullie voor. Maarten start op 15 mei en Joost op 1 juni. 

 

Nieuwe rector Hyperion Lyceum (door Kirstin van Loon)  

Beste ouders en leerlingen,  

Graag willen we jullie laten weten dat we een nieuwe 

rector voor het Hyperion Lyceum hebben gevonden. Zijn 

naam is Joost Termeer. Hij gaat op 1 juni van start. Elly 

blijft tot aan de zomervakantie, zodat er ruimte is voor 

een goede overdracht. We zijn ervan overtuigd dat we 

met Joost een goede opvolger voor Elly hebben 

gevonden. Joost heeft ruime ervaring als rector in het 

Amsterdamse (avo-)onderwijs. Momenteel werkt hij als 

plaatsvervangend rector op het Fons Vitae Lyceum. 

Daarvoor heeft hij onder andere als projectmanager op 

de Universiteit van Amsterdam gewerkt aan projecten 

die vrijwel allemaal als doel hadden om verrijkend bèta-

onderwijs te ontwikkelen op het snijvlak van voortgezet 

en hoger onderwijs. We heten Joost van harte welkom 

bij onze organisatie.  

Met vriendelijke groet, mede namens Elly, 

Kirstin van Loon, Directievoorzitter Voortgezet 

Onderwijs van Amsterdam 
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Zesdeklasconcert in Volta (door Mattanja Koolstra) 

Vrijdag 6 april stonden de zesdeklassers met hun 

eindexamenconcert in Volta! Het was weer een 

memorabele en drukbezochte editie. Alle eigen 

nummers en covers zijn terug te kijken, net als de foto's. 

Zet het concert van leerjaar 5 alvast in je agenda: vrijdag 

2 juni! 

 

Persoonlijk bericht van de nieuwe rector (door Joost 

Termeer)  

Het is een groot genoegen me voor te mogen stellen als 

nieuwe rector van het Hyperion Lyceum. Op 1 juni start 

ik al en tot de zomervakantie zal ik nog samenwerken 

met Elly. Dat geeft me de kans de school te leren 

kennen. Ik hoop dan al velen van jullie te ontmoeten en 

gesprekken te kunnen voeren, zodat we elkaar beter 

leren kennen. 

 

Ik zal iets over mezelf vertellen. Ik heet Joost Termeer. Ik 

woon samen met Kathalijne en samen met haar heb ik 

twee zoons, Milan (19) en Tobias (18). Daarnaast heb ik 

nog een zoon (Thomas, 7) maar hij woont bij z'n 

moeders (Merel en Mirjam). Deze samenstelling 

noemen we: ‘het grote gezin’. Zowel mijn ‘gewone’ 

gezin als het grote gezin zijn me zeer dierbaar. 

Ik heb bijna negen jaar met zeer veel plezier op het Fons 

Vitae Lyceum gewerkt als plaatsvervangend rector. 

Daarvoor heb ik veertien jaar als projectmanager bij de 

Universiteit van Amsterdam gewerkt. In deze periode 

werkte ik ook als biologiedocent aan het Cartesius 

Lyceum en ontwikkelde ik materiaal voor de 

vakvernieuwing biologie. 

Ik heb enorm veel zin om te starten op het Hyperion 

Lyceum. Ik ken de school onder andere als ouder van 

een Hyperionleerling (Milan), maar ook via bekenden die 

al op het Hyperion werken en natuurlijk vanwege het 

innovatieve karakter waarmee de school te boek staat in 

de stad. De komende periode focus ik me nog even op 

het afronden van alle werkzaamheden op het Fons, 

maar het aftellen is begonnen! 

 

Schoolplan 2023-2027 (door Elly Loman) 

Alle middelbare scholen formuleren elke vier jaar een 

schoolplan. Samen met de scholen van het Voortgezet 

Onderwijs van Amsterdam (VOvA), het bestuur waar het 

Hyperion Lyceum toe behoort, hebben we een 

koersplan opgesteld. Daar sluit ons eigen schoolplan bij 

aan. Een groot deel van een dergelijk plan gaat over de 

onderwijskundige ambities en de leerlingbegeleiding en 

-zorg. Over deze twee grote onderwerpen hebben we op 

veel verschillende momenten met het hele team 

nagedacht en gesproken. Ook onze ouders van de 

Klankbordgroep hebben feedback gegeven op de eerste 

contouren van dit plan. Nu zijn we volop bezig om ook 

de leerlingen te betrekken bij de totstandkoming van 

alle ambities. We gaan ervan uit dat we in juni nog een 

avond organiseren voor alle ouders m.b.t. het 

schoolplan. 

https://drive.google.com/drive/folders/1Xb-cdJ9xB3l70N6K_3u7IAGQcF8HsiAj
https://drive.google.com/drive/folders/1Xb-cdJ9xB3l70N6K_3u7IAGQcF8HsiAj
https://drive.google.com/drive/folders/1Vg_MY6LvvrQlKGehBauHFCHawIfvroE8
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Nieuwe teamleider (door Maarten Houben) 

Voor degenen die mij nog niet kennen stel ik me graag 

even voor. Mijn naam is Maarten Houben, ik ben 45 jaar 

en woon in Amsterdam-Oost. Sinds mijn 25e sta ik voor 

de klas. De afgelopen elf jaar ben ik werkzaam geweest 

op het Haarlemmermeer Lyceum in Hoofddorp als 

docent Frans en leerlingcoördinator. Ik ben ontzettend 

blij om op 15 mei op het Hyperion te mogen starten als 

jullie nieuwe teamleider van leerjaar 3&4. Ik kijk uit naar 

een fijne samenwerking!  

                     

 
 

Afsluitende sportdag leerjaar 6 (door Floris Steinhart) 

Elk jaar sluiten we voor het vak Lichamelijke Opvoeding 

het laatste examendomein af door middel van een 

Beachvolleybaldag met alle leerlingen van leerjaar 6. 

 
Leerlingen hebben zelf hun team en spelniveau kunnen 

kiezen. Ze leiden de wedstrijden en houden zich aan de 

gestelde regels van de verschillende wedstrijdniveaus.  

Dit jaar was deze dag op 24 maart. In de bus naar ‘The 

Beach’ was de sfeer al meteen goed. Leerlingen hadden 

duidelijk zin in een uitje samen en tijdens het spelen 

spatte het enthousiasme ervan af! Spelers vlogen door 

het zand en wilden graag winnen voor elkaar. De 

uiteindelijke winnaars zijn diegenen die het samen leuk 

hebben gehad. Wat ons betreft sluiten we hiermee een 

heel prettige tijd af. Wij wensen alle zesdeklassers veel 

succes met het eindexamen! 

 

 
 

IndemIKs (door Anne Smallenbroek) 

Maandag 20 februari ontmoette ik samen met mijn 

collega’s van het Comenius Lyceum de leerlingen van 

beide scholen die gedurende de week onze groep 

zouden vormen.  
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Best wel spannend als je elkaar niet kent en de week 

start met een vreemde docent, op een vreemde school 

en in een vreemde wijk! De eerste ochtend deden alle 

groepen kennismakingsoefeningen en na een paar uur 

hadden alle leerlingen al iets bijzonders (of iets heel 

gewoons) over hun achtergrond verteld.  

De rest van de week hebben we samen door Amsterdam 

gefietst, leerden we wat de link is tussen Ajax en Joden, 

vertelden ze in de kerk hoe het eigenlijk voelt om te 

geloven, hebben we cakejes versierd, zijn we wezen 

bowlen, hebben we een moskee bekeken en meters 

hoog geklommen. Sommige groepen mochten zelfs bij 

de burgemeester langs. Een mooie kennismaking met 

elkaar en elkaars leven, maar ook een mogelijkheid om 

in gesprek te gaan over belangrijke vraagstukken in de 

samenleving. De week werd met heerlijk Syrisch eten 

afgesloten. 

 

Studiereizen 2022-23 (door Eline Bernelot-Moens) 

 
 

Voor leerjaar 5 stonden eind maart de vakoverstijgende 

studiereizen op het programma. Afhankelijk van hun 

vakkenpakket en interesse verdiepten deze leerlingen 

zich in Spanje en Genève en op Sicilië in respectievelijk 

taal en cultuur, natuurwetenschappelijke 

onderzoeksvaardigheden en geschiedenis en landschap. 

Het zijn bijzondere en zeer leerzame reizen geweest.  

 
Een kleine greep uit de ervaringen:  

Sicilië: ‘We zijn met 48 leerlingen naar Sicilië gegaan en 

dit was erg leuk.’ Maar dit dekt de lading voor geen 

meter voor wat het eigenlijk was: Etna beklimmen, 

mooiste tempels ter wereld, graf van Archimedes?, 

gezelligheid, arancini, granita met brioche, zon en 

strand, lekker eten, vakantiegevoel, kathedraal, disco, 

interessant, quiz, waar zijn die Grieken eigenlijk?, 

Horatio de buschauffeur, pizze, relaxed, zeepbelshow, 

bonding, paradijselijk landgoed en oja...lekker eten. 

Konden we de tijd maar terugdraaien! 

Spanje: Zondagochtend, heel vroeg om 4 uur zomertijd, 

gingen 47 leerlingen met een EM-profiel en Spaans in 

hun pakket naar Madrid. De studiereis had een 

gevarieerd programma met een economisch, Spaans-

cultureel en klassiek thema. Zo hebben we musea 

bezocht met o.a. Picasso, een puzzeltocht gedaan door  

in vergelijking met het buitenland niet erg gemotiveerd 

voor het secundaire onderwijs. Als we kunnen bijdragen 

aan meer gemotiveerde leerlingen dan is dat heel 

waardevol! 

 
 

https://www.hyperionlyceum.nl/onderwijs/schoolplan/
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Excursie naar Archeon, leerjaar 1 (door Eline Bernelot- 

Moens)  

 
Op dinsdag 28 maart vulde de hal van de school zich al 

vroeg met enthousiaste brugklasleerlingen en 

begeleiders: de jaarlijkse excursie naar het Archeon in 

Alphen aan den Rijn stond op het programma! Deze 

excursie sluit aan bij het vak Klassieke Vorming over de 

Limes in Nederland: dit is de grens van het Romeinse rijk 

die dwars door ons land loopt, recent tot werelderfgoed 

is benoemd en ervoor heeft gezorgd dat er in onze 

cultuur en maatschappij nog steeds veel sporen van 

Grieken en Romeinen terug te vinden zijn.  

Bij het vak Gamma verdiepen de leerlingen zich in ‘goud 

en geld’, ze gingen dus in het Archeon ook op zoek naar 

Romeinse munten. De leerlingen volgden in groepen een 

doe-route waarbij zij ervoeren hoe het is om een 

Romein in Nederland te zijn, en gingen op zoek naar 

reconstructies van allerhande Romeinse bouwwerken 

langs de Limes. We sloten de dag af met een 

indrukwekkend gladiatorengevecht!  

Ter afronding van het project maken de leerlingen uit de 

brugklas nu bij Klassieke en Beeldende Vorming een 

maquette van de Limes waar al deze bouwwerken op de 

juiste plek terug te vinden zijn. Al met al kijken we terug 

op een leuke en leerzame dag! 

 

Sterven in Schoonheid met leerjaar 4 (KCV en Tekenen) 

(door Eline Bernelot-Moens)  

Op donderdag 23 maart stapten leerlingen met Grieks, 

Latijn en/of Tekenen in hun pakket op de trein naar 

Assen om de indrukwekkende tentoonstelling Sterven in 

schoonheid over Pompeï en Herculaneum te bezoeken. 

Deze steden in Zuid-Italië werden in het jaar 79 na 

Christus bedolven door een uitbarsting van de Vesuvius. 

Deze natuurramp heeft heel veel bijzondere 

archeologische vondsten en kunstschatten 

geconserveerd. Veel van deze Italiaanse topstukken 

waren nu te zien in het Drents Museum. De leerlingen 

kregen een interactieve rondleiding en  gingen met 

kunsthistorische opdrachten aan de slag. Opnieuw een 

leuke en zeer leerzame excursie! 

 

Chicago, Hyperiontoneel (door Marcel Mulders) 

 
Velma Kelly is dé grote ster van Chicago. Zelfs als ze na 

een moord in de gevangenis belandt, bespeelt ze het 

publiek nog altijd via de pers en blijft ze populair. Want 

criminaliteit scoort in de kranten! Met de ene moord 

nóg bloediger dan de andere is het lastig om lang aan de 

top te blijven. 

Meer dan 90 leerlingen hebben de afgelopen maanden 

hard gewerkt aan deze fantastische voorstelling. 
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Van spelers en orkestleden tot aan kleding- en 

decorontwerpers. Alle inspanningen waren niet voor 

niets, want we mogen een uitzonderlijk goede editie van 

het jaarlijkse Hyperion schooltoneel in de annalen 

bijschrijven. Vooral de perfecte coördinatie van 

choreografie en de bijzondere muziekscore, gebracht 

door een voorbeeldig spelend Hyperionorkest, oogstte 

veel lof.  

 
 

Profielwerkstukpresentaties (door Herbert van de 

Voort) 

Op dinsdagavond 21 februari was het zo ver. Op deze 

avond presenteerden de leerlingen van leerjaar 6 en een 

aantal leerlingen van leerjaar 5 het onderzoek dat zij 

hadden uitgevoerd en soms ook het product dat ze 

hadden gemaakt aan hun ouders, klasgenoten, docenten 

en leerlingen uit leerjaar 5. 

             

 
 

In 27 sessies verdeeld over drie rondes waren de 80 

presentaties te volgen. Met titels als Vakkenvullen of 

zakkenvullen?, Bloeddruk en creatinekinase, 

Menstruatieverlof, Reacties op trauma: voorspelbaar? 

en Activisme in de mode was het weer een heel 

gevarieerde avond. Afgaande op de opgeluchte 

leerlingen en de trotse ouders en docenten was het ook 

een geslaagde avond. Dit was het laatste onderdeel en 

voor deze leerlingen is het profielwerkstuk (pws) nu 

afgerond. Voor een paar leerlingen is het nog wel even 

spannend: zij dingen met hun pws mee naar de KNAW-

onderwijsprijs. We duimen met hen mee! De afronding 

van de ene groep is ook meteen het startsignaal voor de 

volgende. De leerlingen van leerjaar 5 hebben deze 

avond flink wat inspiratie op kunnen doen.  
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Hyperion Volleybaltoernooi (door Karen de Wit, Yoekie 

Luijckx en Marcel Mulders) 

 
 

Op 10 februari is alweer voor de vierde keer het 

Hyperion Volleybaltoernooi gehouden, waar in totaal 

twaalf middelbare scholen uit Amsterdam en omstreken 

strijden om de eer om kampioen te worden van dit 

toernooi. Dit jaar was het de Vinse School die met de 

zelfontworpen beker naar huis kon gaan. Alle 

deelnemende teams kijken nu al uit naar het 

lustrumtoernooi, dat vanaf dan de naam Hans 

Schoonheim Toernooi zal gaan dragen, als eerbetoon 

aan onze oud-teamleider, die voor het Hyperion Lyceum 

én het volleybaltoernooi veel betekend heeft. 

  
 

Tot slot gaat veel dank uit naar de leerlingen van klas 5 

die geholpen hebben bij het soepele verloop van de 

avond en idem dito voor Machiel Vegting die wederom 

de drankjes en de hapjes prima verzorgd heeft na afloop 

van het toernooi. 

                                 

Profielkeuzedag – Team 3 (door Wieb Miedema) 

16 maart was een belangrijke dag voor onze 

derdeklassers: Profielkeuzedag. Aan het kiezen van een 

profiel met vakken voor de bovenbouw besteden we in 

klas 3 veel tijd in de SDL-lessen. Leerlingen gaan aan de 

slag met de belangrijke vragen ‘Wat kan ik?’ en ‘Wat wil 

ik?’ Hoewel de profielkeuze hierin natuurlijk maar een 

klein stapje is, is het wel een van de eerste echte keuzes 

die leerlingen moeten maken.  

Bovenbouwleerlingen vertelden over hun keuzes en 

ervaringen, docenten over hun vakken in de bovenbouw 

en ouders over hun werk. Gedurende de dag werkten de 

leerlingen aan hun afsluitende posterpresentatie waarin 

ze voor een publiek van ouders en klasgenoten 

uitlegden wat ze willen en waarom. Aan het einde van 

de dag konden leerlingen samen met hun ouders nog 

speeddaten met docenten van alle vakken om hun 

laatste vragen en twijfels te bespreken. Het was een 

productieve dag, dank aan alle leerlingen, docenten en 

ouders! 

 

Een dagje snuffelstage in het BovenIJ Ziekenhuis (door 

Fiebe Meijs )  

Op 8 februari gingen we op snuffelstage. Toen we 

aankwamen in het ziekenhuis gingen we eerst 

doktersjassen ophalen. Op de afdeling dermatologie 

maakte ik kennis met dermatoloog Bjorn, waarna de 

eerste patiënten al kwamen binnenlopen. Zij hadden 

bijvoorbeeld plekjes op de huid die ze niet vertrouwden. 

Bjorn ging dan kijken of het misschien huidkanker kon 

zijn, of dat de patiënt zich helemaal geen zorgen hoefde 

te maken. 

Halverwege de ochtend ruilde ik met Meis en kon ik 

meekijken met kleine ingreepjes. Dat zijn kleine 

operaties, zoals huidkanker wegsnijden. 
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Een ingreep duurde ongeveer een halfuur. Aan het begin 

vond ik het best spannend en niet heel fijn om mee te 

kijken. Maar uiteindelijk ging het erg goed en vond ik het 

interessant.  

We hebben de hele middag nog patiënten ontvangen van 

wie de spataderen waren dichtgespoten. Er stond een 

soort van echoapparaat en daarmee kon je zien of de 

aderen goed dicht waren. Na een tijdje werd dat een 

beetje saai voor mij, dus had Bjorn geregeld dat ik nog bij 

een andere ingreep kon meekijken in de grotere 

operatiekamer. Daar werd een lipoom (vetbult) 

weggesneden. Ik vond het heel erg interessant en leuk 

om dat te zien.  

Ik heb geleerd over het beroep van een dermatoloog. 

Over verschillende huidziekten en over hoe een dag als 

dermatoloog eruitziet. Ik vond het af en toe wel een 

beetje saai, maar dat kwam vooral doordat ik veel moest 

kijken. Ik denk dat het beroep leuker en interessanter is 

als je het zelf doet. Het is niet dat ik nu heel graag 

dermatoloog wil worden, maar ik sluit het ook niet uit.  

 

 

BHV-training (door Ronald van Kempen) 

In januari heb ik samen met twee collega’s in Purmerend 

de basistraining Bedrijfshulpverlening (bhv) gevolgd 

zodat wij het bhv-team op school kunnen versterken. Op 

dag 1 leer je ‘Levensreddende Eerste Handelingen’. Je 

Bij het onderwerp brand leerden we over de 

verschillende blusmiddelen en hoe je een brandende 

ruimte wel of niet moet betreden en wel of niet moet 

gaan blussen. Dit gingen we ook in de praktijk oefenen. 

Bij het onderwerp ontruimen gingen we oefenen met de 

portofoon, het belangrijkste communicatiekanaal tussen 

de ploegleider en de andere bhv’ers. Met drie bhv’ers 

erbij is de school weer een stukje veiliger geworden! 

 

Vecht met melanoom (door Ties Draper) 

Op zondag 11 juni gaat onze collega Jasper Rijpma 42 

kilometer peddelen op een zogenoemd prone 

peddelboard, op de rivier de Vecht, om aandacht te 

vragen voor huidkankerpreventie. Hij wil met deze 

bijzondere actie geld ophalen voor de Stichting 

Melanoom. Zelf is Jasper ook patiënt.  

Namens de school gaan we die dag een stukje meelopen 

met Jasper, vanaf Breukelen tot het eindpunt in het 

centrum van Utrecht, ter voorbereiding op de Nacht van 

de Vluchteling, maar ook om Jasper te steunen. Steunen 

jullie hem ook? 

 

 

https://www.dosupport.nl/stichting-melanoom/vecht-met-melanoom/

